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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .

törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY

határozat 124. § (1) bekezdése alapján „Mi a Kormány terve a ráckevei kastéllyal?” címmel írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Seszták Miklós, nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Közép-Magyarország egyik legszebb épített örökségét jelenti a ráckevei Savoyai-kastély . Az elmúl t

évtizedekben a kastély állapota folyamatosan romlott . 2017 januárjával a korábbi szolgáltatáso k

megszűntek, a kastély bezárt, és a Miniszter úr irányítása alá tartozó MNV Zrt . egyik cége vette át az

üzemeltetést (Kiving Kft .) . A kastély tavaly decemberi hatállyal kikerült a nemzeti kastélyprogrambó l

is .

Sajtóértesülések szerint felmerült az ingatlan értékesítése is, és korábban maga az MNV Zrt . is az t

jelezte, hogy nem kívánja hosszú távon üzemeltetni az épületet és a hozzá tartozó, több hektáro s

parkot. A helyi, települési önkormányzat részérő l volt szándék az épület üzemeltetésére, az ebben val ó

közreműködésre, ugyanakkor jelen írásbeli kérdés feltételéig nem rendez ődött az ingatlan sorsa . Így

most az állagromlás, a funkcióvesztés és utána esetlegesen a leromlott állagú ingatlanegyüttes

értékesítése fenyeget . Fontos volna azonban megőrizni az épületet a helyi közösség és a turistá k

számára közösségi, szolgáltató funkciókkal, mivel kiváló adottságokkal rendelkezik .

Mindezek alapján az alábbi kérdésekre várom Miniszter úr válaszát :

• Mi az minisztérium és az MNV Zrt . további terve a ráckevei Savoyai-kastéllyal? Milyen

előrelépés történt az elmúlt 6 hónapban az épületegyüttes sorsának megfelelő rendezése

területén?

• Tervezi-e a Kormány értékesítési, avagy üzemeltetési pályázat kiírását az épületegyütte s

hasznosítása érdekében? Ha igen, mikor és milyen pályázat várható? Ha folyamatban va n

ilyen pályázat, akkor hol tart az eljárás?
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• Amennyiben a települési önkormányzattal közösen, avagy kizárólagosan általuk kívánnak

szolgáltatást nyújtani helyben és közösségi funkciókat telepíteni az épületbe, akkor ho l

tartanak a tárgyalások a ráckevei önkormányzattal ?

• Mibő l kívánja fedezni a Kormány az esetleges funkcióváltás költségeit, amennyiben a

program kikerült a nemzeti kastélyprogramból? Mennyi pénzt szán erre a kormány ?

zabó Sza

fiiggetlen országgyűlési képviselő

(Együtt )

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . július 20 .
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